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Het onderdeel sport vond plaats op 24 november 2023 in Brussel. Tijdens de Raad zijn 
raadsconclusies aangenomen over de gelijkheid van vrouwen in de sport. Ook werd in een 
beleidsdebat van gedachten gewisseld over veilige sport.  

Beleidsdebat: veilige sportomgevingen  

Door het Spaanse voorzitterschap werden een aantal facetten van veilige sport naar voren gebracht, 
zoals infrastructuur, racisme, haatdragende retoriek, gezondheid en inclusie van mensen met een 
handicap. Het beleidsdebat werd gevoerd aan de hand van de vragen (1) wat in de lidstaten de 
meest succesvolle maatregelen zijn om veilige omgevingen in de sport te bevorderen en (2) welke 
maatregelen op EU-niveau gecoördineerd moeten worden om veilige sportomgevingen te 
bevorderen.  

Voorafgaand aan het debat heeft de Oekraïense Minister van Jeugd en Sport een videoboodschap 
gegeven gerelateerd aan dit onderwerp. Veel lidstaten hebben nogmaals hun steun en solidariteit 
betuigd met Oekraïne.  

Tijdens de gedachtewisseling werden verscheidene nationale maatregelen gedeeld. In het bijzonder 
ging het om maatregelen die het plannen, ontwerp en managen van veilige sportinfrastructuur en -
voorzieningen bevorderen. Ministers spraken hun steun uit voor een sportomgeving vrij van racisme 
en (seksueel) geweld. Enkele landen vroegen daarbij ook aandacht voor het mentale en fysieke 
welzijn van topatleten.  

Waar het Europese samenwerking betrof benadrukten lidstaten vooral het belang van het delen van 
goede voorbeelden, maar ook gezamenlijke projecten van bijvoorbeeld Erasmus+ of de Raad van 
Europa. De Europese Commissie vulde daarbij aan dat ook majeure sportevenementen een kans zijn 
om een inclusief en veilig Europees sportmodel neer te zetten.  

Vanuit Nederland is het belang van een sportsector waar iedereen veilig en met plezier kan sporten 
zonder angst voor intimidatie, misbruik of een andere vorm van grensoverschrijdend gedrag 
ingebracht. Om mistanden te bestrijden wordt dan ook een onafhankelijk integriteitscentrum 
opgericht. Vanuit Nederland is dit gedeeld in de Raad en benadrukt dat we op Europees niveau van 
elkaar moeten blijven leren over hoe we de sport veiliger kunnen maken. 

 

 

 

 


